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ACTA NÚM. 97 
 
 
 

Comissió d’Afers Acadèmics: 
 
F. Xavier Álvarez Calafell, (en substitució 
de Xavier Otazu Porter) 
Jennifer Barrero Victorio 
Marta Bertrán Tarrés 
Ian Blanes Garcia 
Maite Carrassón López de Letona 
Andrés Chamarro Lúsar 
Laila Darwich Soliva 
Juan Jesús Donaire Benito 
Margarita Freixas Alás 
Isabel Galán Mañas 
Isidre Gibert González 
Oscar Jané Checa 
Enric Marín Otto 
Maite Martín Ibáñez  
Montserrat Masoliver Puig  
Salvador Navarro Soto 
Susana Navas Navarro 
Judith Panadés Martí 
Anna Piella Vila 
Ricard Ripoll Villanueva 
Tatiana Rovira Faixa 
Olga Serradell Pumareda 
Olga Torres Hostench 
Esther Zapater Duque 
 
 

A les 9’30 h del dia 22 de novembre, es 
reuneixen a la Sala de Juntes del rectorat, 
sota la presidència de la vicerectora d’Estudis 
i d’Innovació Docent, María Valdés Gázquez, 
els membres de la Comissió d’Afers 
Acadèmics assenyalats al marge. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

S’han excusat d’assistir a la reunió Màrius Martínez Muñoz i Xavier Otazu Porter. 
 
No hi assisteixen Arnau Calsapeu Codina, Anna Morits Yagüe i Bernat Sánchez Yvern. 
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Maria Pau Álvarez del Castillo, Joaquim Bernabé 
Ródenas, Francisco Cuevas Ruiz i Maria Espadalé Reballí. 
 
Hi actua com a secretària María Matarredona Santonja, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informe de l’Equip de Govern. 
   2.1. Informe de la presidenta de la Comissió 
   2.2. Informe d’altres membres de l’Equip de Govern 
3.  Aprovació de les noves propostes de programació de grau i de màster universitari per al 
curs 2024-2025. 
4. Aprovació de la proposta de programació de Màster oficials a la UAB per al curs 2023-2024. 
5. Graus 
   5.1. Aprovació de la modificació de memòries de grau, curs 2023-2024, per delegació del 
Consell de Govern. 
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   5.2. Aprovació de la modificació d’itineraris de simultaneïtat, curs 2023-2024, per delegació 
del Consell de Govern. 
   5.3. Aprovació de la modificació de mínors, curs 2023-2024, per delegació del Consell de 
Govern. 
6. Màsters: aprovació de la modificació de memòries de màster universitari, curs 2022-2023, 
per delegació del Consell de Govern. 
7. Aprovació de les Bases del V Premi a l’Excel·lència Docent de la UAB, curs 2022-2023. 
8. Aprovació del document sobre Llicències Creative Commons recomanades a la UAB. 
9. Afers acadèmics: Aprovació de les places reservades per a la via d’accés mitjançant 
l’acreditació de l’expedient laboral o professional als estudis de Grau del curs 2023-2024, per 
delegació del Consell de Govern.  
10. Assumptes de tràmit 
11. Torn obert de paraules 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
La presidenta explica que es presenta a aprovació l’acta de la sessió de la Comissió de 22 de 
setembre de 2022. 
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda aprovar l’acta de la sessió de 
28 d’octubre de 2022. 
 
 
2. Informe de l’Equip de Govern 
 
2.1. Informe de la presidenta de la Comissió 
 
Pel que fa a les informacions sobre el Ministeri, la presidenta recorda que amb la publicació 
al BOE de l’aprovació de la resolució de verificació positiva del Consell de Ministres i la 
inscripció del títol al RUCT, culmina el procés de creació dels títols, i explica que fins al moment 
mai havia hagut cap problema en l’aprovació al Consell de Ministres, però que en la sessió 
que es va fer abans de les vacances d’estiu es van retirar alguns títols a instàncies del Ministeri 
de Sanitat. Explica que els títols eren d’altres disciplines que el Ministeri de Sanitat entenia 
que envaïen l’àmbit de la Salut, i que la UAB tenia un títol que es presentava en aquella sessió 
però que finalment no es va veure afectat. Afegeix que el 18 d’octubre es van aprovar tots els 
màsters retirats i que les universitats van rebre algunes observacions del Ministeri de Sanitat 
relacionades amb alguns màsters que encara estaven condicionats i que en el cas de la UAB 
eren el màster en Medicina Transfusional i Teràpies Cel·lulars de FUAB Formació i el màster 
en Farmacovigilància i Farmacoepidemiologia de la Facultat de Medicina, que són 
interuniversitaris i internacionals. Explica que les observacions posaven en qüestió el perfil 
d’accés i insistien en què havia d’estar restringit en tots dos casos a professionals sanitaris 
competents i també referides al caràcter dels màsters i perfil dels egressats, i insistien que 
s’havia de deixar clar que no eren màsters professionalitzadors i que no habiliten per a 
l’exercici de professions sanitàries o especialitats de l’àmbit de la salut.  Afegeix que es faran 
les modificacions que calguin, i que s’ha de ser especialment curós en les propostes.  
 
Quant a les informacions de la Generalitat de Catalunya, la presidenta informa que no hi ha 
hagut cap CPOA  des de la sessió anterior, i explica una situació inèdita que es va produir a 
la Comissió d’Accés i Afers Estudiantils, la qual abasta competències tant d’ordenació 
acadèmica com d’alumnat. Explica que a aquesta comissió hi assisteix la vicerectora 
d’Alumnat i Ocupabilitat però que la vicerectora d’Estudis i d’innovació docent té accés a 
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l’ordre del dia, i que en la sessió del 15 de novembre es va informar, tot i que no estava inclòs 
com a punt de l’ordre del dia que s’obriria una setena reassignació amb efectes 27 d’octubre, 
i que abans del 16 de novembre les universitats havien de comunicar a l’Oficina d’Accés si 
volien participar-hi i amb quines places. Comenta que la UAB  va decidir no participar en la 
reassignació que estava fora dels terminis aprovats pel CIC,  atès que teníem dubtes sobre la 
legalitat i validesa jurídica del canvi de calendari, i que temíem que pogués tenir una 
repercussió negativa de cara als estudiants que podrien haver entrat.  
 
En relació amb les informacions sobre la UAB, la presidenta informa que un dels projectes 
que s’estan impulsant juntament amb el vicerectorat d’Innovació,  Transferència  i 
Emprenedoria és la presentació del catàleg de la formació contínua de la UAB per a 
administracions i empreses. Explica que és un projecte que ja fa mesos que s’està impulsant, 
i que s’han fet presentacions a l’entorn HubB30, a dues associacions empresarials i cambres 
de comerç i una a tècnics municipals. Afegeix que ja s’ha aconseguit un primer encàrrec de 
formació a mida, d’un curs de curta durada de 6 crèdits sobre sostenibilitat.  
 
Finalment, explica que han arribat diverses consultes a propòsit de l’avaluació única per part 
dels centres i dels estudiants, i que s’està preparant un document de preguntes freqüents que 
s’enviarà als centres. Recorda que el llistat d’assignatures d’avaluació única, d’acord amb el 
que s’estableix en la disposició transitòria quarta de la Normativa acadèmica, s’ha de publicar 
abans de que finalitzi el segon període hàbil establert al calendari acadèmic del curs 2022-
2023, és a dir, el 31 de març de 2023.  
 
 
2.2. Informe d’altres membres de l’Equip 
 
La vicerectora de Qualitat informa que ha assistit a la primera reunió de vicerectors de Qualitat 
amb l’AQU, i explica que se’ls va informar que l’AQU ja disposa de l’acreditació per entrar al 
registre de l’Agència Europea de Qualitat, i també que han treballat en la guia d’acreditació 
internacional dels títols de medicina, que és un segell que té l’AQU per poder certificar els 
títols de manera que l’alumnat titulat pugui treballar als Estats Units. Afegeix que han informat 
als deganats i que des de l’AQU faran arribar els documents i el protocol de com s’hauria de 
fet en cas que la Facultat de Medicina estigués interessada en acreditar el títol.  
 
Continua explicant que l’1 de desembre comencen les enquestes de satisfacció dels titulats 
que gestiona l’AQU, i recorda que des de la Universitat se’n fa la difusió a través del 
vicerectorat de Comunicació i Cultura. Així mateix, informa que han canviat el web de l’EUC, 
que a través del cercador es poden fer cerques més detallades i que s’ha simplificat la fitxa 
de resultats de les titulacions i han introduït nova informació.  
 
Igualment, explica que AQU ha treballat en un protocol per determinar quines visites de 
comitès es preveu que siguin virtuals o presencials, reservant la modalitat virtual per a 
segones acreditacions de títols que no han tingut al·legacions. Continua explicant que l’AQU 
enviarà un document relatiu a l’avaluació de resultats d’aprenentatge i que està treballant en 
un altre document sobre titulacions en docència no presencial o semipresencial.  
 
Tot seguit, en relació amb l’agenda a partir del mes de gener, informa que l’AQU té dos temes 
prioritaris, que són el seguiment i la renovació d’acreditacions de centre, que s’ha posat sobre 
la taula el procés del SIGQ de les Escoles de Doctorat i de Formació Permanent, i que no s’ha 
fet esment sobre la situació de les escoles adscrites. Finalment, pel què fa al sistema 
d’avaluació de professorat, explica que ara que ja s’han acreditat vàries universitats (la UAB 
ja està acreditada), AQU vol fer un grup de treball per fer la revisió del procés.   
 
La presidenta obre un torn d’intervencions, i els membres de la Comissió fan diverses 
intervencions, entre d’altres sobre la data per sol·licitar l’avaluació única per centres; sobre la 
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motivació d’obrir un nou període de reassignació i per quines titulacions es faria; sobre el 
manteniment de les PAP d’Educació i la postura de les universitats; sobre l’adaptació als 
àmbits de coneixement de les titulacions; sobre les possibles modificacions normatives en 
relació amb les pràctiques curriculars i l’afectació a les modificacions de les memòries de les 
titulacions, i sobre el funcionament del nou aplicatiu del RUCT.  
 
 
3. Aprovació de noves propostes de programació de graus i màsters universitaris per al curs 
2024-2025. 
 
La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i exposa les propostes de programació 
de dos màsters de la Facultat de Ciències per al curs 2023-2024 que es presenten a 
aprovació.  
 
El degà de la Facultat de Ciències agraeix la Facultat de Medicina i als departaments 
consultats en la configuració del màster en Química Sanitària, especialment al de 
Farmacologia.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Informar favorablement sobre les noves propostes de programació de grau i de 
màster universitari per al curs 2024-2025, que s’annexen:  
• Màster Universitari en Matemàtiques Avançades / Advanced Mathematics 
• Màster Universitari en Química Sanitària 
Segon. Elevar aquest acord al Consell de Govern per a la seva aprovació, si escau. 
 
 
4. Aprovació de la proposta de programació de màster universitari a la UAB per al curs 2023-
2024. 
 
La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i informa la proposta de programació 
dels màsters universitaris a la UAB per centres per al curs 2023-2024. Recorda que aquest 
document es presenta a aprovació en l’última sessió de la Comissió de l’any, i explica que el 
document permet saber quins màsters sortiran a preinscripció el curs següent. Continua 
explicant que es basa en el document de criteris de programació dels estudis universitaris de 
2017 amb les modificacions aprovades els anys 2018 i 2021. Explica que la incorporació en 
la programació depèn de si els dos darrers cursos han tingut més de 15 estudiants matriculats, 
si és un màster que dona accés a un doctorat, és únic en el seu àmbit o és Erasmus Mundus. 
Afegeix que els dos últims cursos, que van ser els afectats per la pandèmia, se n’ha fet una 
aplicació flexible però que en el proper curs ja no es farà, i explica els màsters que tenen 
situació especial i que consten en el document que s’adjunta. 
 
La degana de la Facultat de Filosofia i Lletres comenta que des de la Facultat faran una revisió 
de l’oferta dels estudis que no arriben al mínim d’estudiants matriculats.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar l’oferta de programació dels màsters universitaris de la UAB per al curs 
2023-2024, en els termes que s’annexen.  
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent el seguiment 
d’aquest acord. 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
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5. Graus  
 
5.1. Aprovació de la modificació de memòries de grau, curs 2023-2024, per delegació del 
Consell de Govern. 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica les modificacions 
de les memòries de les titulacions de grau que es presenten a aprovació per al curs 2023-
2024. Informa que finalment es retira la modificació del grau en Fisioteràpia de l’Escola 
Universitària d’Infermeria i Fisioteràpia Gimbernat, atès que manca l’informe de la Facultat de 
Medicina, necessari segons l’acord que hi ha de memòria única, i que es presentarà més 
endavant.  
 
Tot seguit, explica que es presenten divuit modificacions de grau, de les quals dues són 
substancials atès que passen de 180 a 240 crèdits, que hi ha deu graus en els quals l’única 
modificació és la de l’àmbit de coneixement, i cinc graus amb modificacions no substancials.  
 
El degà de la Facultat de Ciències planteja si les modificacions de les memòries dels estudis 
de grau que passen de 180 a 240 crèdits comporta un increment dels recursos, i quin seria 
aquest. La vicerectora de Qualitat explica que hi va haver un acord amb els dos  estudis en 
els que hi hauria aquest canvi que sí que comporta increment de recursos, i comenta que es 
va acotar l’increment i que els dos estudis de grau han complert l’acord. La vicerectora de 
Personal Acadèmic afegeix que es van establir alguns  requisits, com ara limitar el nombre 
d’assignatures optatives, i que es van complir.    
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació de les memòries 
dels títols de grau següents:  
 
• Ciència Política i Gestió Pública 
• Criminologia 
• Dret 
• Educació Infantil 
• Educació Primària 
• Educació Social 
• Estudis de Català i Espanyol 
• Estudis d’Anglès i Català 
• Estudis Socioculturals de Gènere 
• Geografia, Medi Ambient i Planificació Territorial 
• Gestió de Ciutats Intel·ligents i Sostenibles 
• Història  
• Medicina 
• Pedagogia  
• Publicitat i Relacions Públiques 
• Relacions Laborals 
• Sociologia 
• Traducció i Interpretació 
 
Segon. Encarregar a la vicerectora de Qualitat l'execució i el seguiment d’aquest acord. 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
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5.2. Aprovació de la modificació d’itineraris de simultaneïtat, curs 2023-2024, per delegació 
del Consell de Govern. 

 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es presenten 
vuit modificacions d’itineraris de simultaneïtat, un dels quals està lligat al canvi de l’àmbit de 
coneixement dels graus i  que els altres presenten modificacions no substancials.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació d’itineraris de 
simultaneïtat d’estudis dels títols de grau següents, en els termes que s’annexen: 
 
• Administració I Direcció d’Empreses + Dret 
• Ciència Política i Gestió Pública + Dret 
• Ciències Ambientals + Geologia 
• Criminologia + Dret 
• Dret + Relacions Internacionals 
• Dret + Relacions Laborals 
• Educació Infantil + Educació Primària 
• Estadística Aplicada + Sociologia 
 
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l'execució i el 
seguiment d’aquest acord. 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
5.3. Aprovació de la modificació de mínors, curs 2023-2024, per delegació del Consell de 
Govern.  
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es modifiquen 
els mínors en relació amb les modificacions dels graus dels que depenen.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar la modificació de les memòries de mínor següents:  
• Desenvolupament Sostenible i Ciutadania Global 
• Estudis de Gènere 
Segon. Encarregar a la vicerectora de Qualitat l'execució i el seguiment de l’acord 
primer. 
 
 
6. Màsters: aprovació de la modificació de memòries de màster universitari, curs 2022-2023, 
per delegació del Consell de Govern. 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es presenten 
vint-i-quatre modificacions de memòries de màster, que onze són substancials i tretze no 
substancials, i que d’aquestes vuit modifiquen únicament l’àmbit de coneixement i les altres 
cinc afegeixen  d’altres modificacions.   
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació de les memòries 
dels títols de màster universitari següents, en els termes que s'annexen: 
• Anàlisi Econòmica / Economic Analysis 
• Aqüicultura 
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• Arxivística i Governança de la Informació 
• Auditoria de Comptes i Comptabilitat 
• Biotecnologia Avançada 
• Ciència Política / Political Science 
• Economia i Administració d’Empreses / Economics and Business Administration 
• Emprenedoria i Innovació Social 
• Enginyeria Biològica i Ambiental 
• Estudis Globals d’Àsia Oriental 
• Estudis Territorials i Planejament 
• Fisioteràpia del Tòrax 
• Gestió Esportiva / Sport Management 
• Gestió, Organització i Economia de l’Empresa / Management, Organization and 

Business Economics 
• Gestió Pública 
• Màrqueting 
• Microbiologia Aplicada 
• Neurorehabilitació 
• Política Social, Treball i Benestar 
• Psicopedagogia 
• Recerca Aplicada en Economia i Empresa / Applied Research in Economics and 

Business 
• Recerca Biomèdica Translacional 
• Recerca en Educació 
• Relacions Internacionals, Seguretat i Desenvolupament 
 
Segon. Encarregar a la vicerectora de Qualitat l'execució i el seguiment de l’acord 
primer. 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
7. Aprovació de les Bases del V Premi a l’Excel·lència Docent de la UAB, curs 2022-2023. 
 
La presidenta explica que aquest any s’arriba a la cinquena edició del premi d’Excel·lència 
Docent de la UAB, i que pel que fa a les bases no hi ha cap canvi respecte de la convocatòria 
anterior. Ressalta el paper important dels centres, atès que la convocatòria és individual però 
que la proposta ve dels centres i ha de ser aprovada per un òrgan col·legiat. Recorda que els 
centres poden presentar més d’una candidatura, i que les candidatures no premiades en una 
convocatòria es poden tornar a presentar. Pel que fa a les dates, la presentació de 
candidatures és del 17 de gener a 17 de febrer. Finalment, fa un crida a tots els centres perquè 
presentin alguna candidatura, i anuncia que el premi es donarà a les jornades d’Innovació 
Docent de l’abril.  
 
La degana de la Facultat d’Economia i d’Empresa demana que hi hagi un retorn sobre les 
candidatures que ja s’han presentat per poder tenir una referència.   
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar la convocatòria del V Premi a l’Excel·lència Docent de la UAB, 
convocatòria 2022-2023, en els termes que s’annexen.  
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l'execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d'Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
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8. Aprovació del document sobre Llicències Creative Commons recomanades a la UAB. 
 
La presidenta dona la paraula a la lletrada del Gabinet Jurídic Neus López perquè presenti 
aquest punt de l’ordre del dia. La lletrada explica que es presenta a aprovació un document 
amb recomanacions sobre llicències d’ús de Creative Commons, però només en relació amb 
els materials docents, atès que aquesta Comissió és la competent per raó de la matèria, i que 
per la resta de materials les recomanacions passen a aprovació per la Comissió de Recerca, 
Transferència i Innovació. Explica que el document va ser elaborat pel Servei de Biblioteques 
al 2015, que no ha estat aprovat mai per cap òrgan de govern i que s’ha aprofitat per ampliar 
dins dels materials recomanats els materials docents. Continua explicant que el motiu 
d’aquesta ampliació és intentar protegir de millor manera els materials docents davant de les 
pràctiques d’alguns estudiants que pugen materials docents a plataformes per compartir 
apunts, i que és la forma de fer més present quins usos es poden fer d’aquests materials. 
Finalment, explica que la llicència que es recomana per als materials docents és la llicència 
CC-BY-NC-SA (Reconeixement – No comercial – Compartir igual), que significa que sempre 
que es faci ús d’aquest material s’ha de fer reconeixent qui és l’autor, que no es pot fer mai 
per usos comercials i que s’ha de compartir de manera igual que es rep.   
 
El director de l’Escola d’Enginyeria agraeix el document i proposa que en relació amb la 
Llicència CC-BY, es modifiqui la referència a materials de curs per guies docents. Els membres 
de la Comissió accepten l’esmena proposada.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer.- Aprovar el document de Llicències Creative Commons Recomanades a la 
Universitat Autònoma de Barcelona, en els termes que s’annexen. 
Segon. Encarregar la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l'execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
9. Afers acadèmics: Aprovació de les places reservades per a la via d’accés mitjançant 
l’acreditació de l’expedient laboral o professional als estudis de Grau del curs 2023-2024, per 
delegació del Consell de Govern.  
 
El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics explica que a la documentació que s’ha enviat hi ha un 
error, atès que només ha sortit la primera pàgina, i que el document que s’ha d’aprovar és el 
document complert que es projecta.  
 
Explica que hi ha canvis en les places ofertes per la Facultat de Filosofia i Lletres, i que la 
resta de titulacions es mantenen.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar les places d’accés mitjançant l’acreditació de l’expedient laboral o 
professional als estudis de grau del curs 2023-2024, per delegació del Consell de 
Govern.  
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i Innovació Docent l'execució i el 
seguiment d'aquest acord. 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerenta d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
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10. Assumptes de tràmit  
 
El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que en la 
sessió de la Comissió de 28 d’octubre es van aprovar uns reconeixements de cicles formatius 
de grau superior per crèdits d’estudis de grau, i que havia un error en el CFGS Paisatgisme i 
Medi Natural, on constava que els crèdits aprovats eren 18 i no 12, i que s’esmena aquest 
error perquè constin 12 crèdits en la titulació de grau en Disseny de l’Escola Eina.   
 
 Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar la modificació del reconeixement de cicles formatius de grau superior 
per crèdits d’estudis de grau, aprovat per acord de 28 d’octubre de 2022, en els termes 
que s’annexen.  
Segon. Encarregar al vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
11. Torn obert de paraules 
 
La degana de la Facultat de Filosofia i Lletres vol fer aclariments en referència a la  modificació 
de les titulacions de 180 a 240 crèdits, i explica que en el grau en Estudis Socioculturals de 
Gènere s’ha elaborat un quadre assignatura per assignatura on consta en què consisteixen 
els canvis, que algunes assignatures s’han desdoblat i que s’ha intentat incrementar la part 
obligatòria per assentar la part professionalitzadora dels estudis, que l’increment ha estat 
mínim, i que en el cas del TFG, atès que es treballa de manera molt interdisciplinària, els va 
semblar que pedagògicament era més adient augmentar el nombre de crèdits tenint en compte 
que la docència supervisada té menys cost que la dirigida. Afegeix que el grau en Gestió de 
Ciutats Intel·ligents i Sostenibles, que lidera l’Escola d’Enginyeria, s’ha treballat en el mateix 
sentit i agraeix a totes les persones que han intervingut la generositat per treballar en la 
modificació.   
 
 
A les 10:40 h a presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària         Vist i plau 
           La presidenta 


